

8D7N

APPLE®

TAIWAN 台湾



玩转台湾

GO AROUND TAIWAN

台北 | 台中 | 南投 | 嘉义 | 高雄 |
台东 | 花莲

TAIPEI | TAICHUNG | NANTOU |
CHIAYI | KAOSHIUNG |
TAITUNG | HUALIEN



阿里山

阿里山是台湾著名的旅游胜地，拥有美丽的自然风光和独特的文化，是欣赏原住民文化和乘坐阿里山森林铁路的绝佳去处。

Alishan

Alishan is a popular tourist destination in Taiwan, with stunning natural scenery and a distinct culture. It's a great place to learn about indigenous culture and ride the Alishan Forest Railway.



日月潭，湖光山色，美不胜收，令人心旷神怡。
Sun Moon Lake: shimmering waters, picturesque mountains,
breathtaking beauty, tranquil joy.

第1天

吉隆坡 ✕ 桃园 -50公里- 台北

集合于吉隆坡国际机场，飞往桃园。

第2天

台北 -74公里- 宜兰
花莲

北后寺

寺里的紫竹林供奉着宜兰县仅存的第二尊释迦牟尼泥塑大佛，以日式禅风建筑风格著称，是宜兰热门的拍照景点。

宜兰国立传统艺术中心

园区融合传统与现代建筑风格，展示三、四十年代台湾民间生活和传统艺术，是体验台湾文化的热门景点。

乘搭火车前往花莲。

东大门夜市

第3天

花莲 -172公里- 台东

A2水岸园区

这里有欧式风格的星巴克与花莲山水景观相映成趣，还有迷人的落羽松林和摩洛哥城堡，仿佛置身花莲的小欧洲。

池上伯朗大道

含自行车 金城武树

台东县池上乡的一条田园小路，因拍摄了伯朗咖啡的广告而广受欢迎。

第4天

台东 -165公里- 高雄

多良车站

有着全台最美车站之称的台东多良车站，只要站在月台就能看到太平洋海岸线，还能拍出火车行驶在海上的美照。

驳二艺术特区

大港桥

曾是储存鱼粉和砂糖的港口仓库，2000年高雄市政府将其改造为国际艺术平台。

凤梨酥伴手礼专卖店

六合夜市



伯朗大道
Brown Boulevard

第5天

高雄 -146公里- 阿里山
-75公里- 嘉义

阿里山国家公园

千年神木 受镇宫 阿里山小火车体验

台湾最著名和最具标志性的山区之一。山村、古老森林、远足登山与茶园使它一直都是游客最喜爱的旅游胜地。

邹族逐鹿文创园区

由8个原住民部落打造而成的全新景点，让旅客即使未深入山中，也能在此认识原住民文化。*※如遇上公休，则改为前往优游巴士。*

文化路夜市

第6天

嘉义 -121公里- 南投
-57公里- 台中

日月潭

含船游

位于南投的日月潭是台湾最大的湖泊，每年招来6百万人次的它，是台湾最受欢迎的旅游胜地之一。

原住民特产中心

纸教堂

由58根纸管支撑，构成几何感强烈的长方形廊道，透光天幕营造柔和和神圣的氛围。

逢甲夜市

第7天

台中 -170公里- 台北

季节限定

1-3月	: 郁金香 香水百合 彩色海芋
4-5月	: 向日葵 波斯菊
6-8月	: 文旦 白柚
9-10月	: 葡萄 甜橙
11-12月	: 葡萄 橘子 草莓

※按每年气候不同会有所改变，以上花期/水果季不能完全保证准确。

貔貅展示中心

四四南村

建于1948年，是国民政府迁台后首个建成并保留的眷村。保留了旧时建筑风貌，邻近台北101，内有餐饮和文创商店。

西门町

第8天

台北 -50公里- 桃园 ✕
吉隆坡

搭乘当日航班返回温暖的家园。



知本酒店享受温泉
Enjoy the hot spring at Zhiben Hotel



西门红楼
Ximen Red House



小笼包
Xiao Long Bao



◆ 日月潭
◆ Sun Moon Lake

DAY 1

📍 KUALA LUMPUR ✕
TAOYUAN -50KM-
TAIPEI

Assemble in KL International Airport for flight to Taoyuan.

DAY 2

📍 TAIPEI -74KM- YILAN
HUALIEN

📍 Beihou Temple

This temple houses Yilan's second remaining clay statue of Shakyamuni Buddha and is known for its Japanese Zen-style architecture.

◆ National Center for Traditional Arts

Blending traditional and modern architecture, the center showcases Taiwanese folk life and arts from the 1930s-40s, making it a popular destination for experiencing Taiwanese culture.

Take train to Hualien.

📍 Dongdamen Night Market

DAY 3

📍 HUALIEN -172KM-
TAITUNG

📍 A2 Riverside Park

This park offers a European-style Starbucks with Hualien's scenic backdrop, enchanting bald cypress forests, and a Moroccan castle, creating a charming European vibe in Hualien.

◆ Brown Boulevard

Includes Cycling

Takeshi Kaneshiro Tree

An idyllic road in Chishang, which became popular because of Mr. Brown Coffee's commercials.

DAY 4

📍 TAITUNG -165KM-
KAOSHIUNG

📍 Duoliang Station

Known as Taiwan's most beautiful station, it offers stunning Pacific coastline views from the platform and picturesque photos of trains along the sea.

📍 Pier-2 Art Center

Great Harbor Bridge

Once a port warehouse for fishmeal and sugar, it was transformed into an international art platform by the Kaohsiung City Government in 2000.

📍 Pineapple Cake Souvenir Shop

📍 Liuhe Tourist Night Market

📍 鳳梨酥
📍 Pineapple Cake



DAYS

📍 KAOSHIUNG -146KM-
ALISHAN -75KM-
CHIAIYI

◆ Alishan National Park

Alishan Sacred Tree Relics

Shouzhen Temple

Alishan Railway Ride

It is one of the most famous and iconic mountain areas in Taiwan. The villages, forests, hiking destinations, and tea plantations made it become a popular tourist destination.

◆ Tsou Veoveoana Tribe Sika Deer Sanctuary

This new attractions created by 8 aboriginal tribes allow travelers to get acquainted with aboriginal culture here even if they haven't gone deep into the mountains.

📍 Wenhua Road Night Market

DAY 6

📍 CHIAIYI -121KM- NANTOU
-57KM- TAICHUNG

◆ Sun Moon Lake

Includes Boat Tour

This is the largest lake in Taiwan and attracts 6 million tourists every year, making it one of the most popular tourist destinations in Taiwan.

📍 Aboriginal Product Center

◆ Paper Dome

Supported by 58 paper tubes, it features a geometric rectangular corridor with a translucent canopy that creates a soft and sacred atmosphere.

📍 Fengjia Night Market

DAY 7

📍 TAICHUNG -170KM-
TAIPEI

Seasonal Arrangement

Jan - Mar : Tulips | Peruvian Lilies | Calla Lilies
Apr - May : Sunflowers | Cosmos
Jun - Aug : Pomelos | White Grapefruit
Sep - Oct : Grapes | Sweet Oranges
Nov - Dec : Grapes | Tangerines | Strawberries

※ The above flower and fruit seasons is subject to change due to climate conditions.

📍 Pixiu Center

📍 Four Four South Village

Built in 1948, the village retains its old architectural style, is near Taipei 101, and features dining and cultural shops.

📍 Ximending

DAY 8

📍 TAIPEI -50KM-
TAOYUAN ✕ KUALA
LUMPUR

Transfer to airport for flight back home.



📍 大港桥
📍 Great Harbor Bridge

行程亮点 HIGHLIGHTS

- 体验:** 阿里山小火车体验 | 季节性赏花或采果
景点: 台湾最受欢迎的森林游乐区: 阿里山国家公园
 全台第二大湖泊: 日月潭
 台湾最美车站: 多良车站
 文化特色: 邹族逐鹿文创园区
 广告拍摄地: 池上伯郎大道
享受: 著名温泉乡: 知本温泉
 乘搭火车前往花莲
品尝: 旅台必吃: 瓮仔鸡风味 | 万峦猪脚 | 嘉义鸡肉饭 | 小笼包
高餐标: 酒店自助餐 | 台式石头火锅
- EXPERIENCE :** Alishan Railway Ride | Seasonal Flower or Fruit Picking Flower viewing
ATTRACTIONS : Taiwan's Most Popular Forest Recreation Area: Alishan National Scenic Area | 2nd Largest Lake in Taiwan: Sun Moon Lake | Most Beautiful Train Station in Taiwan: Duoliang Station | Experience Indigenous Culture: Tsou Deer Hunting Cultural and Creative Park | Advertising Filming Spot: Brown Boulevard in Chishang
ENJOY : Hot Spring Township: Chihpen Hot Spring Train to Hualien
TASTE : Taiwan Must-eat: Urn-Roasted Chicken | Wanluan Knuckle | Chiayi Chicken Rice | Xiao Long Bao
High-Cost Meal: Hotel Buffet | Taiwanese Stone Hotpot



TWTGS08_003

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

※餐标 台币 | Meal Cost TWD※

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	-	机上用餐 On Board	台北捷仕堡酒店 或 同级 Jasper Young Hotel or Similar
2	酒店 Hotel	怀旧料理 Reminiscence Cuisine 350	自理 Own Arrangement	花莲美仑大饭店 或 同级 Hualien Parkview Hotel or Similar
3	酒店 Hotel	台式私房料理 Taiwanese Cuisine 350	酒店自助餐 Hotel Buffet 800	台东知本金联世纪酒店 或 同级 Taitung Chihpen Century Hotel or Similar
4	酒店 Hotel	万峦猪脚 Wanluan Knuckle 350	自理 Own Arrangement	高雄钧怡大饭店 或 同级 Harbour 10 Hotel or Similar
5	酒店 Hotel	阿里山风味餐 Alishan Local Cuisine 350	嘉义鸡肉饭 Chiayi Chicken Rice 350	嘉义嘉楠风华酒店 或 同级 Orient Luxury Hotel or Similar
6	酒店 Hotel	瓮仔鸡风味 Urn-Roasted Chicken 350	自理 Own Arrangement	台中碧根酒店 或 同级 Taichung Beacon Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	小笼包 Xiao Long Bao 350	台式石头火锅 Taiwanese Stone Hotpot 800	台北六福万怡酒店 或 同级 Taipei Courtyard by Marriott or Similar
8	早餐盒 Breakfast Box	机上用餐 On Board	-	-

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。

*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
 旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
 Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 - AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
 - All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

台湾团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, 苹果旅游有权征收500令吉/人的款项。

Taiwan Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. AVC reserves the right to collect a penalty of RM500 per person should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

For Agent Use Only:

Updated Date: JUL 2024

蘋果旅遊

APPLE VACATIONS

快来聊一聊 LET'S CHAT
03-2705 8218

VALIDITY:
January - December
(1月 - 12月)

台湾之旅就像是一场美妙的冒险, 每一次的探索都会带来新的惊喜和回忆。

A journey to Taiwan is like a marvelous adventure, where each exploration brings new surprises and memories.